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Beste leden van de gemeenteraad,

Met deze e-mail wil ik u graag informeren over de stand van zaken wat betreft het onderwijs aan 
de kinderen van het AZC Zwijndrecht. Hierbij maak ik onderscheid tussen het basisonderwijs en het 
voortgezet onderwijs.

Basisonderwijs
Tussen de gemeente en de onderwijsbesturen van Pit kinderopvang en OZHW is afgesproken dat 
de kinderen van het AZC naar Kindcentrum de Bron gaan om daar onderwijs te volgen. Voor de 
zomervakantie 2024 was het nog niet mogelijk voor de kinderen om hier les te volgen, in verband 
met te weinig bevoegd personeel. De kinderen ontvingen toen op de locatie van het AZC een vorm 
van onderwijs. De kleuters in het AZC konden wel al vanaf juli terecht op Kindcentrum Margriet, de 
peuters vanaf september. De overige kinderen, in de leeftijd van 6 tot en met 11 jaar, zijn na de 
zomervakantie gestart in het onderwijs. Dit is voorlopig voor drie dagen in de week. De overige 
twee dagen konden tot op heden helaas niet ingevuld worden door bekwaam en gecertificeerd 
personeel. Het gaat hierbij om 10 leerlingen. Door zwangerschapsverlof van de desbetreffende 
leerkracht, is er na de herfstvakantie een nieuwe leerkracht gestart. Dit ook voor drie dagen in de 
week.
Pit kinderopvang en onderwijs heeft de vacature uitstaan binnen hun eigen organisatie, via HR en 
bij de uitzendbureaus. Tot nu toe hebben daar geen geschikte gekwalificeerde kandidaten tussen 
gezeten. Het personeelstekort, met name voor deze doelgroep, is een groot probleem. Dat de 
kinderen beperkter onderwijs krijgen, heeft de volgende gevolgen:

- De kinderen krijgen 2 dagen minder aandacht, beweging en begeleiding vanuit het
onderwijs;
- Omdat het aanbod minder is, beklijft de stof ook minder. De docent merkt bij start van de
nieuwe week direct weer wat achterstand;
- Geen doorlopende ontwikkeling; geen stimulering tijdens de andere dagen.

In de twee dagen dat de kinderen niet naar school gaan krijgen zij dagbestedingsactiviteiten
aangeboden door het COA. Binnenkort krijgen deze kinderen ook wekelijks zwemles.
Ambtelijk is er 1 keer per maand overleg met de directies van Pit en OZHW, vaker indien nodig.
Hierin worden de ontwikkelingen en voortgang besproken.



Voortgezet onderwijs
Tussen de gemeente en het ISK Dalton (Dordrecht) is afgesproken dat de 60 AMV leerlingen daar 
onderwijs kunnen volgen vanaf de start van het schooljaar 2024-2025. Hiervan gaan er 30 
leerlingen naar de locatie in Dordrecht, en 30 naar de dependance locatie in Papendrecht. 
Daarnaast zijn er 10 jongeren onder de reguliere bewoners die ook onderwijs moeten volgen. Op 
dit moment zijn er 8 AMV en 10 reguliere jongeren die (nog) geen onderwijs kunnen volgen. Dit 
heeft te maken met te weinig onderwijshuisvesting bij het Dalton. Ook in andere regiogemeentes 
speelt dit probleem en kunnen niet alle kinderen naar ISK onderwijs. Overigens is het ISK Dalton 
deze wachtlijst aan het inlopen. Een maand geleden wachten nog 14 AMV leerlingen en 15 regulier 
op onderwijs. De jongeren die niet naar school gaan ontvangen op de AZC locatie dagbesteding 
met een vorm van onderwijs, voor vier dagen in de week. Dit is niet ideaal en er wordt verschil 
gezien met de jongeren die wel onderwijs op locatie volgen. Vanuit meerdere kanten, gemeenten 
maar ook vanuit het ministerie van onderwijs, is de school aangesproken op de bestaande 
wachtlijstproblematiek. Om de kinderen te kunnen plaatsten, en daarmee de wachtlijst weg te 
werken, zijn er vanuit het ISK Dalton twee oplossingsrichtingen: versnelde uitstroom van ISK-
leerlingen naar het reguliere onderwijs en het formeren van nieuwe groepen op bestaande 
locaties. Op beide sporen zet het ISK in, maar beide sporen kosten tijd. De directie kan op dit 
moment niet aangeven op welke termijn de wachtlijsten tot het verleden behoren. De 
gemeentelijke regiocoördinator ISK heeft frequent contant met het ISK Dalton waarbij de 
wachtlijstproblematiek hoog op de agenda staat.

Vanuit het college blijven we sturen op adequaat onderwijs voor alle kinderen en jeugdigen die in 
het AZC verblijven.

Mede namens wethouder Kreukniet,
Met vriendelijke groet,
Ronald de Meij  
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